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Verslag Bestuursorgaan 07/11/2022 

 

Locatie: Elewijt Center 

Aanwezig: Bart Danhieux, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Giannoula Tsakitzidis, Raf Baudewijn, Tom 

Lovink, Kristof Briers, Patrick Boes, Luc Tack, Jan Stryckers, Erwin Dirkx 

Afwezig: / 

Ambtshalve: Dries Boulet 

Verontschuldigd: / 

1. Opening door de voorzitter 

Bart heet iedereen welkom. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Mits enkele kleine aanpassingen keurt het BO het verslag van de meeting van 03/10/2022 goed. 

 

3. Budget 2023 

Dries geeft een toelichting bij het aangepaste voorstel van de begroting 2023. Er worden bij een 

aantal activiteiten meer inkomsten gegenereerd en eveneens in overleg met het personeel 

worden enkele structureren maatregelen genomen om de personeelskost te doen dalen. Het BO 

keurt de begroting 2023 met een overschot van 3.098 euro goed.  

Het wordt belangrijk om nu goed na te denken hoe de VHV in de toekomst zal werken, want de 

structurele wijzigingen zullen een grote impact hebben. Deze oefening zal de komende weken 

gebeuren. Op de BAV in december zal een uiteenzetting gegeven worden om alles toe te lichten 

aan de clubs. 

 

4. Vergoeding scheidsrechters 

Er stellen zich opnieuw problemen rond het statuut van de scheidsrechters met betrekking tot 

verenigingswerk of vrijwilligerswerk. Het advies van de VSF waarbij wordt gesteld dat in 

eenzelfde jaar verenigingswerk gecombineerd kan worden met vrijwilligerswerk was niet juist. 

De RSZ heeft aangegeven dat dit in 2022 niet gecorrigeerd moet worden, maar vanaf 2023 zal de 

combinatie niet meer mogelijk zijn. Dries overlegt met de LFH om een gezamenlijke 

communicatie te voorzien aan de scheidsrechters. Iedereen zal bij aanvang van een kalenderjaar 

een statuut moeten kiezen en kan daarna niet meer switchen. 

 

5. Scheidsrechters congres 

Tom geeft een toelichting rond het SR-congres dat doorging voor de interland op 16/10. Er is 

tevredenheid over de aanpak en het feit dat de problematiek serieus wordt genomen. Er zijn 

toch een aantal tendensen af te leiden waarrond acties nodig zijn. Tom zal op korte termijn 

samen zitten met Dries om het eindverslag te bespreken en een vervolgaanpak af te spreken. 

Men is zeker het idee genegen om een volgend congres te organiseren in de toekomst, eventueel 

opnieuw in combinatie met een interland Red Wolves of Black Arrows. 

 

6. Competitie tijdens de wedstrijd van de Red Wolves 

Ondanks dat de reglementering dit niet toelaat, zijn er tijdens de wedstrijd van de Red Wolves 

diverse wedstrijden toch doorgegaan op regioniveau. Dit is de aandacht van het secretariaat van 

de VHV ontgaan. Dries zal de regio’s aanschrijven en hen vragen hier in de toekomst meer 

aandacht voor te hebben. De erkenning voor de officiële interlands moet er zeker blijven.  
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7. Werking KBHB 

Dries geeft een toelichting over het vorige PUC. O.a. Sigurd Thomassen is voorgesteld als nieuwe 

chef-SR van de VHV als vertegenwoordiger bij de KBHB en er is een wijziging van de KBHB 

reglementen met betrekking tot de controle van de identiteit van spelers.  

Het volgende PUC gaat door op 17/11/2022 en omvat evenals bij de VHV een grondige oefening 

met betrekking tot de begroting 2023 (KBHB). 

 

8. Zelfevaluatie Bestuursorgaan 

Bart bedankt iedereen voor de positieve input tijdens de vorige meeting in Elewijt Center. Het 

was een constructieve vergadering die de start geeft aan een aangepaste werking. Het voorstel 

van Dries tijdens het vorige BO is een goede basis om volgend jaar mee te starten. Dries zal 

tegen het volgende BO een voorstel vergaderstructuur uitwerken voor 2023. 

 

9. Varia 

Het secretariaat ontving een schriftelijke vraag of er voor een speler die al op een wedstrijdblad 

heeft gestaan bij één club nog een mogelijkheid is om een van club te wisselen en voor deze 

club nog te spelen. 

Het BO volgt het standpunt van het secretariaat om geen precedent te scheppen. Het reglement 

laat dit niet toe en was gekend voor aanvang van het seizoen. 

Het BO wil wel dat er aandacht wordt besteed aan de ontwikkeling van een dubbele licentie. 

 

Er zijn de voorbije weken diverse tests gedaan van het digitale wedstrijdblad. Het secretariaat 

zal deze week aankondigen dat het wedstrijdblad wordt ingevoerd vanaf het WE 26/27.11.2022. 

De komende 2 weekends hebben de clubs tijd om zelf extra tests te doen en alle tafelofficials 

op de hoogte te brengen. 

 

10. Volgende vergadering 

De volgende vergadering gaat door op 05/12/2022 te Elewijt Center. 
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